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Radny Miasta i Gminy Kórnik 

 

Pan  

Przemysław Pacholski 

      Burmistrz 

      Miasta i Gminy Kórnik  

       

Interpelacja 

 

 Szanowny Panie Burmistrzu, 

zwracam się z uprzejmą prośbą o podjęcie działań w sprawie budowy połączenia 

rowerowego gminy Kórnik  z Poznaniem. 

 W 2021 przyjęto dokument "Koncepcja rozbudowy ścieżek rowerowych w gminie Kórnik" , 

w której uwzględniono również połączenie rowerowe gminy Kórnik z Poznaniem. W kadencji Rady 

2018-2023 przekazywał Pan informacje, że podjęto wstępne rozmowy na ten temat z 

Prezydentem Poznania.  W tzw. "międzyczasie" pandemia COVID 19, wybuch wojny w 

Ukrainie, wybory samorządowe przesunęły na dalszy plan sprawy związane z tym projektem. 

Wydaje się, że bliskie rozpoczęcie budowy przez Powiat Poznański tzw. "drogi wojskowej" 

pozwala na powrót do tematu i podjęcie rozmów z Miastem Poznań w sprawie budowy 

połączenia rowerowego. 

 Z poważaniem 

 Jarosław Janowski 

  (Radny MiG Kórnik) 


